
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 155
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om kapitaludvidelse i Dong Energy
A/S den 28. jan. 2014 give en udtømmende redegørelse af, hvordan skatte-
spørgsmålet blev diskuteret i forbindelse med forhandlinger af aftalen om at
sælge aktier i DONG? Og vil ministeren herunder oplyse,
• hvordan spørgsmålet blev berørt i forhandlingerne med Goldman Sachs?
• hvordan blev det undersøgt om Goldman Sachs konstruktion uden tvivl kun-
ne anses for lovlig?
• hvordan det blev undersøgt om denne konstruktion var i overensstemmelse
med de danske skattemyndigheders opfattelse af sagen?
• baggrunden for, at Skatteministeriet ikke blev inddraget forud for underskri-
velse af aftalen om salg af aktier i Dong, jf. B 30 - svar på spm. 76?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. februar 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Friis Bach
formand
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